
 

        

Protokół nr XXXV/IX/21 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 27 maja 2021 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 16:53.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Panią Wiceburmistrz Alicję 

Piwowar, Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniewską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, 

Komendanta Straży Miejskiej Pana Krzysztofa Szecela oraz pracowników UMiG 

obsługujących sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 12 radnych, nieobecni: Łukasz Mróz, Klaudia Mika, 

Magdalena Podyma. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-

2036; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

Sudety spółka z ograniczoną odpowiedzialnością; 

d) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej Sudety sp. z o.o.; 

e) w sprawie powołania Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji ds. 

Społecznych. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

4. Ocena stanu bezpieczeństwa w Gminie Lądek-Zdrój – sprawozdanie Straży Miejskiej.  

5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2020. 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Lądek-Zdrój za 2020 

rok. 



 

 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 

8. Oświadczenia, wnioski radnych. 

9. Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Bednarek zapytała, czy radni mają uwagi do 

protokołów z poprzednich sesji.     

Głos zabrała Radna Pani Beata Dańkowska-Szczygieł i zgłosiła uwagę do protokołu z 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 10 maja 2021 r. Radna poprosiła o 

uzupełnienie zapisu, że zabrała głos w dyskusji podczas nadzwyczajnej sesji i zadała pytanie 

Pani Prawnik.       

Ustalono, że taki zapis zostanie dodany do protokołu nr XXXIV/VIII/21 z nadzwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 10 maja 2021 r.  

Poddano pod głosowanie protokół nr XXXIII/VII/21 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z 

dnia 29 kwietnia 2021 r. Radni głosowali imiennie, 12 głosów „za”, jednogłośnie; protokół 

został przyjęty.  

Poddano pod głosowanie protokół nr XXXIV/VIII/21 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju z dnia 10 maja 2021 r. Radni głosowali imiennie, 12 głosów „za”, jednogłośnie; 

protokół został przyjęty. 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wi-

śniewską, która omówiła czego dotyczą zmiany w budżecie po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisji ds. Gospodarczych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych; 

11 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXV/234/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-

2036 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniew-

ską, która wyjaśniła, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej wynika z wprowadzonych 

zmian w budżecie Gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych; 

11 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 



 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXV/235/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

Sudety spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrała Pani Wiceburmistrz Alicja Piwowar, wyjaśniając 

główne założenia funkcjonowania SIM. Pani Wiceburmistrz poinformowała, że projekt 

uchwały powstał z myślą o mieszkańcach, którym nie należą się mieszkania socjalne, a nie 

stać ich na wieloletni kredyt. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych; 

7 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujących się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXV/236/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

  

d) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Roz-

woju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicja-

tywie Mieszkaniowej Sudety sp. z o.o. 

 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Alicja Piwowar i wyjaśniła, że projekt uchwały jest konse-

kwencją poprzedniego.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych; 

7 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujących się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXV/237/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie powołania Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji ds. 

Społecznych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że podjęcie uchwały jest konieczne, ponieważ 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk złożyła rezygnację z pełnie-

nia tej funkcji.   

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk, która poinfor-

mowała, że na posiedzeniu w dniu 25 maja Komisja nie wyłoniła ani kandydata na Przewodni-

czącego, ani na Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Społecznych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Prawnik Irenę Brzozowską. 

Radca Prawny Pani Irena Brzozowska poinformowała, że jedyne rozwiązanie, aby zwołać po-

siedzenie Komisji ds. Społecznej w takiej sytuacji, to zwołanie posiedzenia połączonych Ko-

misji.  

Przewodnicząca Rady miejskiej zadała pytanie, czy ktoś z radnych jest chętny by kandydować 

na określone w projekcie funkcje.  



 

 

W związku z brakiem kandydatów Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła wniosek o wykre-

ślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego i Wiceprze-

wodniczącego Komisji ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych; 

10 głosów „za”,1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”. Wniosek został przyjęty. 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił Radnym Rady Miejskiej Lądka-Zdroju sprawozdanie z 

działalności między sesjami przesyłając materiały w formie pisemnej na portal.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Wiceburmistrz Alicji Piwowar. 

 

Pani Wiceburmistrz omówiła bieżące sprawy Gminy dot. m. in. realizowanych i 

zaplanowanych na najbliższy czas inwestycji, sytuacji pandemicznej w Gminie, działalności 

PSZOK-u, informacji o spisie ludności.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek w kilku zdaniach 

przedstawiła bieżące informacje z działalności Rady, m. in.: udział w święcie OSP w 

Trzebieszowicach, spotkanie w sprawie opracowania monografii Lądka-Zdroju, informacja o 

terminie sesji absolutoryjnej. Przewodnicząca omówiła również po krótce korespondencję, 

która wpłynęła do Biura Rady. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Ocena stanu bezpieczeństwa w Gminie Lądek-Zdrój – sprawozdanie Straży Miejskiej. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z działalności Straży Miejskiej w Lądku-Zdroju  nie 

mieli uwag. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2020. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 

2020 nie mieli uwag. 

 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Lądek-Zdrój za 

2020 rok. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 

Gminy Lądek-Zdrój za 2020 rok nie mieli uwag. 

 

 



 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 

 

Radni po zapoznaniu się z Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2020 nie mieli uwag. 

 

8. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz.  

Radny zadał pytanie Pani Skarbnik o kwotę 200 000,00 zł, która miała wpłynąć na konto Gminy 

od firmy, która była wykonawcą Inkubatora Przedsiębiorczości.  

 

Pani Skarbnik Wioletta Wiśniewska odpowiedziała, że było kilka przelewów z tego tytułu, ale 

szczegóły i konkretne kwoty musiałaby sprawdzić. Pani skarbnik zaproponowała że przygotuje 

taką informację i przekaże Radnemu.  

 

W dalszej części swojej wypowiedzi Radny Sławomir Walentynowicz poinformował, że 

chciałby złożyć dwa wnioski, które powinny być poddane pod głosowanie w trybie § 21 Statutu 

Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

 

Pierwszy wniosek, który złożył Radny dotyczył przekazania radnym przez Pana Burmistrza  

informacji, dotyczących umowy z Politechniką Wrocławską, określającej zasady współpracy 

przy badaniach naukowych wody z odwiertu.  

 

Drugi wniosek Radnego dotyczył farmy fotowoltaicznej. Pan Sławomir Walentynowicz wyra-

ził opinię, że studium wykonalności, które otrzymali radni zawiera zbyt mało danych, aby oce-

nić opłacalność takiej inwestycji. Radny złożył wniosek, aby zlecono wykonanie analizy wraż-

liwości i ryzyka inwestycji.  

 

Do drugiego wniosku Radnego odniosła się Przewodnicząca Rady Miejskiej, wyrażając opinię, 

że może warto by było zorganizować spotkanie radnych z ekspertami w dziedzinie fotowoltaiki.  

 

Głos zabrał Radny Leszek Pazdyk, zwracając uwagę na fakt, że zlecenie wykonania takiej ana-

lizy wygeneruje dodatkowe koszty dla Gminy.  

 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Alicja Piwowar. Pani Wiceburmistrz poparła wypowiedź Pana 

Leszka Pazdyka, potwierdzając, że to będzie dodatkowy koszt dla Gminy.  

 

Podczas trwania dyskusji na ten temat, głos kolejny raz zabrał Radny Sławomir Walentynowicz, 

sugerując, że to wcale nie musi być wniosek. Chodzi o pozyskanie dodatkowych danych na 

temat inwestycji.  

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Beata Dańkowska-Szczygieł, która zaproponowała, aby 

zrobić przerwę w obradach.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju ogłosiła 10 minut przerwy w obradach.  

 

Obrady zostały wznowione o godzinie 16:47.  

 



 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju zapytała Radnego Sławomira Walentynowicza, 

czy Radny podtrzymuje swój wniosek dotyczący farmy fotowoltaicznej. 

 

W odpowiedzi Radny Sławomir Walentynowicz poinformował, że wycofuje swój drugi wnio-

sek.  

Ustalono, że zostanie zorganizowane spotkanie radnych z ekspertami w dziedzinie fotowoltaiki 

lub przedstawicielami gmin, które mają już doświadczenia w tym temacie.  

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Radnego Sławomira Walentynowicza ws. udostęp-

nienia informacji na temat umowy z Politechniką Wrocławską, dotyczącą współpracy przy ba-

daniach wody z odwiertu. W głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych; 12 głosów „za”, 

jednogłośnie. Wniosek został przyjęty. 

 

Głos zabrała Radna Beata Dańkowska-Szczygieł. Radna zapytała Panią Wiceburmistrz na ja-

kim etapie jest remont chodnika przy ulicy Widok.  

 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że niestety prawdopodobnie nie dojdzie do realizacji tej 

inwestycji.  

 

Kolejny raz głos w tej sprawie zabrała Radna Beata Dańkowska-Szczygieł. Radna zapytała, czy 

projekt w ogóle wyszedł do uzgodnień do Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei.  

 

Pani Wiceburmistrz Alicja Piwowar odpowiedziała, że tak.  

 

Głos zabrał Radny Tomasz Stuła, który zadał pytanie, czy będzie kontynuowany program uty-

lizacji azbestu.  

 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że Gmina wystąpi z wnioskiem w tej sprawie.  

 

Pani Skarbnik potwierdziła, że środki na ten cel są zaplanowane w budżecie.  

 

Na zakończenie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w przyszłym miesiącu zo-

stanie zorganizowane szkolenie z obsługi nowej aplikacji dla radnych.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

9. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

  



 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

 

 

   

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 27-05-2021 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   27 maja 2021 r. 


